
2. SCHŮZKA EKOTÝMU 18. ledna 2018 

ZAČÍNÁME NOVÉ TÉMA - JÍDLO 

FORMA POZVÁNÍ Pozvánka: 

 vyvěšena na „ekonástěnce“ 

 umístěna na oficiálních 
webových stránkách 
www.ms.noveveseli.cz 

 každému členu zaslána na 
email  

NE/PŘÍTOMNÍ Hlavní koordinátorky 
 
Zástupci zaměstnanců 
 
Zástupce rodičů 
 
 
Zástupce z místního zastupitelstva 
Zástupci dětí – Kuřátka 
 
 
 
Zástupci dětí – Včeličky 
 
Zástupce dětí – Berušky 
 
Zástupce dětí - Koťátka 

Monika Kovalská 
Pavla Zichová 
Alena Svatoňová 
Jarka Vostalová (omluvena) 
Miluše Fialová 
Kristýna Ficencová (omluvena) 
Irena Zítová 
Jana Stehlíková (omluvena) 
Zuzanka Ficencová 
Natálka Valová 
Verunka Novotná 
Davídek Fiala 
Domča Veselá 
Honzík Zíta 
Karolínka Hudcová (omluvena) 
Vojtíšek Strejček 
Kačenka Šrámková 
Martínek Hladík 

 

CÍLE SCHŮZKY 1. Analýza proběhlého auditu 

2. Tvořivá činnost malých ekotýmáků 

3. Příprava činností – plány, analýzy, výlety, … na téma jídlo 

78%

22%
přítomní

nepřítomní/
omluveni



PROGRAM SCHŮZKY 1. Zahájení 

2. Zpěv hymny 

3. Příprava nástěnky 

4. Analýza auditu 

5. Kreativní tvořivost malých „ekotýmáků“ 

6. Plánování nových činností 

7. Občerstvení 

8. Ukončení 

CO JSME DĚLALI VÝSTUP/ÚKOLY KDO/KDY 

Příprava nástěnky Z nástěnky byly sundány veškeré 
podklady k ukončenému tématu 
(odpady) a připravila se na nové 
téma 

 

Malí členové ekotýmu 
pod dohledem dvou 
dospělých 
Okamžitě 

Analýza auditu Analýza dosažených bodů, diskuse 
ohledně možností nad získáním 
maximálního počtu bodů 

Dospělí „ekotýmáci“ 

Okamžitě 

Kreativní tvořivost malých 
„ekotýmáků“ 

Sestavení denního menu - děti 
vystřihovaly z časopisů a letáků 
potraviny, které lepily na papírový 
talíř 

Malí „ekotýmáci“ 

Okamžitě 

Plánování nových činností Nové téma – co, jak budeme dělat? 

Jak se „popereme“ s tématem 
jídlo? 

JAK VÍCE ZAINTERESOVAT OSTATNÍ 

Všichni členové 

Okamžitě 

ZHODNOCENÍ SCHŮZKY Splnění připraveného plánu schůzky 

Vydařené odpoledne 

 
 

TERMÍN DALŠÍHO SETKÁNÍ Další schůzka naplánovaná cca za 2 měsíce. 

Dospělí „ekotýmáci“ si ještě zrekapitulují výsledky auditu a 
navrhnou do příštího setkání možnosti pro získání vyššího počtu 
bodů. 

FOTKY A OBRÁZKY ZE SCHŮZKY 

 



 

 

 


